
Overview
The Kinetis EA lighting control solution is based on a Kinetis KEA128 MCU in a 64 LQFP package 
and a MC10XS3425 eXtreme switch to control automotive lighting and diagnose the status of 
the front headlamp with eXtreme switch; it is based on real automotive lights high and low beam, 
turning and braking. Communication through the system is realized by SPI. Freescale transceivers 
are implemented for LIN and CAN communication and also potentiometers are used to control the 
light level and status of the bulbs.

Availability
The complete solution is available to designers at a cost of $39 USD. The kit inculdes a Kinetis 
KEA128LEDLIGHTRD board, bill of materials, layout files, schematics and lighting software code 
with documentation. The board features LEDs, potentiometers, user buttons, LIN and CAN 
interfaces and SWD interface, all of these will accelerate debugging and lower development time 
and save cost. Additional drivers and documentation are available on the Kinetis EA web pages 
please visit freescale.com/Kinetis/EAseries.

32-bit MCUs

Lighting Control Module Reference 
Design based on Kinetis EA series 
MCU and E-switch (MC10XS3425)

Kinetis EA series MCUs for automotive 
provide a cost-effective ARM®  
Cortex® -M0+-based solution for a  
wide range of automotive applications  
and are pin-compatible across all of  
the Kinetis EA series and with future  
Kinetis automotive families.

Key Features
•	 32-bit Kinetis KEAZ128 MCU in 64 

LQFP package

•	 MC33662 LIN transceiver 

•	 MC33901 CAN transceiver

•	 MC10XS3425 multi-chip high-side 
switch

•	 4 LEDs

•	 4 Potentiometers

•	 4 User buttons

•	 SWD connector interface for debugging

•	 Light connector interface

Kit Contents
•	 Kinetis KEA128LEDLIGHTRD board

•	 DVD

•	 Quick Start Guide
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product or service names are the property of their respective owners. ARM and Cortex are registered trademarks of ARM Limited 
(or its subsidiaries) in the EU and/or elsewhere. All rights reserved. © 2014 Freescale Semiconductor, Inc.
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Компания «ЭлектроПласт» предлагает заключение долгосрочных отношений при 
поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

 
Наши преимущества: 

 Оперативные поставки широкого спектра электронных компонентов отечественного и 
импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших мировых 
складов; 

  Поставка более 17-ти миллионов наименований электронных компонентов; 

 Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 

 Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 

 Экспресс доставка в любую точку России; 

 Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов; 

 Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 
9001; 

 Лицензия ФСБ на осуществление работ с использованием сведений, составляющих 
государственную тайну; 

 Поставка специализированных компонентов (Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, 
Interpoint, Microsemi, Aeroflex, Peregrine, Syfer, Eurofarad, Texas Instrument, Miteq, 
Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits,General Dynamics и др.); 
 

Помимо этого, одним из направлений компании «ЭлектроПласт» является направление 
«Источники питания». Мы предлагаем Вам помощь Конструкторского отдела: 

 Подбор оптимального решения, техническое обоснование при выборе компонента; 

 Подбор аналогов; 

 Консультации по применению компонента; 

 Поставка образцов и прототипов; 

 Техническая поддержка проекта; 

 Защита от снятия компонента с производства. 
 
 
 

 
 

Как с нами связаться 

Телефон: 8 (812) 309 58 32 (многоканальный)  
Факс: 8 (812) 320-02-42  
Электронная почта: org@eplast1.ru  

Адрес: 198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, 

дом 2, корпус 4, литера А.  
 

mailto:org@eplast1.ru

